
Protokół  Nr XVII/2008 
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.
odbytej w dniu 06 marca 2008 roku

w godz. od 1630 do 1800

W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 15 radnych) nieobecni radni: 
Irena Rozwora oraz Tadeusz Jańczak– lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu.
Ponadto w sesji uczestniczyli: Burmistrz Borku Wlkp. – Marian Jańczak, 
Sekretarz Gminy – Elżbieta Pawlak, Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska, 
kierownicy jednostek podporządkowanych, dyrektorzy szkół radni powiatu 
gostyńskiego oraz sołtysi - lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, 
przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiaty.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.
6. Zapytania i interpelacje radnych.
7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia pomocy rzeczowej dla powiatu gostyńskiego,
b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Borek Wlkp. na lata 2007-2013,
c) zmian w budżecie, 
d) przyjęcia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy Borek Wlkp.,
e) zasad przyznawania jednostkom pomocniczym gminy środków budżetowych 

na realizację funduszu wspierania inicjatyw lokalnych,
f) zasad korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp.,
g) obsługi finansowo – księgowej szkół i przedszkola prowadzonych przez 

gminę Borek Wlkp.,
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h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia dla terenu miasta i gminy Borek 
Wlkp. liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad 
usytuowania na terenie miasta i gminy Borek Wlkp. miejsc sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych,

8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.
9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zakończenie.

Po czym Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do 
przedstawionego harmonogramu.

Radny Róża Jędrosz wnioskowała o wycofanie projektu uchwały w sprawie 
zasad przyznawania jednostkom pomocniczym gminy środków budżetowych na 
realizację funduszu wspierania inicjatyw lokalnych celem szczegółowego 
przeanalizowania projektu.

Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie zgłoszonego wniosku.

Za  wycofaniem projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania jednostkom 
pomocniczym gminy środków budżetowych na realizację funduszu wspierania 
inicjatyw lokalnych z porządku obrad, głosowało 13 radnych.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek sesji po wprowadzonych 
zmianach:

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia pomocy rzeczowej dla powiatu gostyńskiego,
b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Borek Wlkp. na lata 2007-2013,
c) zmian w budżecie, 
d) przyjęcia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy Borek Wlkp.,
e) zasad korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp.,
f) obsługi finansowo – księgowej szkół i przedszkola prowadzonych przez 

gminę Borek Wlkp.,
g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia dla terenu miasta i gminy Borek 

Wlkp. liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad 
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usytuowania na terenie miasta i gminy Borek Wlkp. miejsc sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych,

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad po 
wprowadzonych zmianach, a mianowicie:

Za  przedstawionym porządkiem głosowało 13 radnych, nikt nie wstrzymał się 
od głosowania i nikt nie był przeciwny.

W związku z powyższym przedstawiony porządek sesji został przyjęty do 
realizacji.

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady.

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek stwierdził, że radni mieli 
możliwość zapoznania się z treścią protokołu przed sesją.
Następnie zapytał radnych czy zgłaszają uwagi do protokołu z XVI sesji.
Nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń, w związku z czym prosił o przegłosowanie 
jego przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XVI sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był 
przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad.4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

Powyższe sprawozdanie złożył radny powiatu – Grzegorz Józefowski.
Radny przedstawił następujące informacje:
- Rada Powiatu udzieliła dotacji na prace konserwatorskie w wysokości 

20.000 zł dla Parafii w Borku Wlkp.
- oraz 5.000 zł dla Parafii w Jeżewie
- powołano nowego wicedyrektor szpitala w Gostyniu
Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w od 1 stycznia br. 
w Borku Wlkp. stacjonuje karetka pogotowia, po czym podziękował radnym 
powiatu gostyńskiego za czynione zabiegi w tym kierunku.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

Powyższe sprawozdanie złożył Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.
Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję w tym temacie. 
Uwag nie zgłoszono.
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Ad.6. Zapytania i interpelacje radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad.7. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia pomocy rzeczowej dla powiatu gostyńskiego

Wiceprzewodniczący Rady Mieczysław Kowalski  przedstawił projekt 
uchwały w powyższej sprawie.
Uwag nie zgłoszono, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 
głosowanie.
Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XVII/ 112 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Gminy Borek Wlkp. na lata 2007-2013

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Tomasz Szczepaniak.
Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady 
w tym temacie.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 
Szczepaniak przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu w/w uchwały.
Również Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego - Róża Jędrosz 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał także, czy Burmistrz wnosi  uwagi do projektu 
uchwały po odbytych  posiedzeniach Komisji. 
Burmistrz stwierdził, że nie wnosi żadnych  uwag.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XVII/ 113 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

c) zmian w budżecie

Projekt uchwały wraz z uzasadnienim w powyższej sprawie przedstawił 
Wiceprzewodniczący Rady Mieczysław Kowalski.
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Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Rady 
w tym temacie.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 
Szczepaniak przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu w/w uchwały.
Również Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego - Róża Jędrosz 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał także, czy Burmistrz wnosi uwagi do projektu 
uchwały po odbytych  posiedzeniach Komisji. 
Burmistrz stwierdził, że nie wnosi żadnych  uwag.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XVII/ 114 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

d) przyjęcia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Gminy
Borek Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt 
uchwały w powyższej sprawie.
Po czym Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z materiałami na sesje 
otrzymali projekt uchwały w w/w sprawie, po czym otwarł dyskusję.
Nikt głosu nie zabrał wobec powyższego Przewodniczący Rady poprosił 
o opinię Komisji Rady.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 
Szczepaniak przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu w/w uchwały.
Również Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego - Róża Jędrosz 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał także, czy Burmistrz wnosi uwagi do projektu 
uchwały po odbytych  posiedzeniach Komisji. 
Burmistrz stwierdził, że nie wnosi żadnych  uwag.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XVII/ 115 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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e) zasad korzystania ze stołówek szkolnych zorganizowanych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Borek Wlkp.

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Mieczysław Kowalski.

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Rady.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 
Szczepaniak przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu w/w uchwały.
Również Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego - Róża Jędrosz 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał także, czy Burmistrz wnosi uwagi do projektu 
uchwały po odbytych  posiedzeniach Komisji. 
Burmistrz stwierdził, że nie wnosi żadnych  uwag.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XVII/ 116 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

f) obsługi finansowo – księgowej szkół i przedszkola prowadzonych przez 
gminę Borek Wlkp.

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Mieczysław Kowalski.

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Rady.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 
Szczepaniak poinformował, że opinia  Komisji do projektu w/w uchwały jest 
pozytywna, jednak udzielona niejednogłośnie.
Również Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego - Róża Jędrosz 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu powyższej uchwały 
i dodała, że opinia nie była wyrażona jednogłośnie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny 
wstrzymał się od głosowania. 
Uchwała Nr XVII/ 117 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
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g) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia dla terenu miasta i gminy 
Borek Wlkp. liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 
sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania na terenie miasta i gminy 
Borek Wlkp. miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący 
Rady Mieczysław Kowalski.

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Rady.
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz 
Szczepaniak przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu w/w uchwały.
Również Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego - Róża Jędrosz 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady zapytał także, czy Burmistrz wnosi uwagi do projektu 
uchwały po odbytych  posiedzeniach Komisji. 
Burmistrz stwierdził, że nie wnosi żadnych  uwag.
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie 
wstrzymał się od głosowania.
Uchwała Nr XVII/ 118 /2008 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie 
stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad. 8. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad. 9. Wolne głosy i wnioski.

Sołtys wsi Dabrówka – Sylwester Celka zgłosił wniosek w sprawie budowy 
zatoki autobusowej. Sołtys zgłosił również konieczność wymiany znaków 
drogowych przy torach kolejowych ponieważ są nieczytelne, a w swoim 
sprawozdaniu Burmistrz nie wymienił wymiany znaków w sołectwie Dąbrówka.

Burmistrz wyjaśnił, że sprawa wymiany znaków była rozpatrywana 
z pracownikami Urzędu oraz sołtysami gminy. Dodał także, że wniosek 
dotyczący budowy zatoki autobusowej należy skierować do Rady Miejskiej. 
Burmistrz stwierdził, że jeżeli będzie taka możliwość zadanie zostanie 
wykonane.
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Następnie Przewodniczący Rady stwierdził, że w miarę możliwości znaki będą 
co roku wymieniane.

Sołtys wsi Dąbrówka poinformował, że mieszkańcy sołectwa dowiozą kamień 
polny i żwir pod budowę zatoki, natomiast zadaniem Gminy byłoby tylko 
położenie dywanika asfaltowego.

Radny Andrzej Kubiak wnioskował o łatanie dziur na drogach gminnych.

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że środki na to zadanie są zabezpieczone 
w budżecie, jeżeli tylko warunki atmosferyczne pozwolą na wykonanie tego 
zadanie będzie ono realizowane.

Sołtys wsi Skokówko – Marian Antkowiak zgłosił problem zatoki autobusowej 
w Skokówku. W uzasadnieniu podał, że autobus zmuszony jest zatrzymywać się 
przy „linii ciągłej”. Sołtys dodał także, że przy przystanku autobusowym widzi 
konieczność wyznaczenia przejścia dla pieszych.

Burmistrz stwierdził, że jest to droga zaliczana do kategorii dróg krajowych. 
Dodał także, że w najbliższym czasie będzie realizowana modernizacja tej drogi 
w kierunku Jaraczewa i prawdopodobnie wymienione usterki zostaną usunięte.

Zdaniem Przewodniczącego Rady oznakowanie obwodnicy Borku Wlkp. nie 
jest do końca prawidłowe. Uzasadnił to brakiem oznakowania kierunku do 
Koźmina przy zjeździe z obwodnicy na ul. Głosiny.

Kierownik Urzędu Miejskiego ds. Ochrony Środowiska  - Mirosław 
Twardowski poinformował,  że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie  
z udziałem sołtysa wsi Skokówko, na którym zostaną omówione wszystkie 
nieścisłości.

Radny Powiatu – Grzegorz Marszałek poinformował, że jeśli będzie taka 
konieczność wniosek w tej sprawie zostanie skierowany do Komisji 
Bezpieczeństwa Powiatu Gostyń.

Ad.10. Zakończenie.
W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady – Roman Kręciołek złożył najserdeczniejsze życzenia 
wszystkim Paniom z okazji „Dnia Kobiet” i zakończył XVII sesję Rady 
Miejskiej Borku Wlkp. 

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Roman Kręciołek
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